
Vragen CDA-fractie bij Agendapunt 15 Onderzoek Laadpaalinfrastructuur

Raadscommissievergadering van: 16 mei 2023

Om een vlotte verwerking van alle vragen van alle fracties mogelijk te maken, hebben wij bij het invullen van dit format de volgende verzoeken:

 Wilt u a.u.b. gebruik maken van dít format en dit format NIET aanpassen door bijv. kolommen toe te voegen
 Levert u de vragen a.u.b. zo beknopt mogelijk aan | in lettertype Verdana 9 | a.u.b. één vraag per rij
 Gebruikt u a.u.b. voor ieder agendapunt een afzonderlijk formulier, zodat wij de vragen & antwoorden later bij het desbetreffende agendapunt kunnen opslaan

Vraag Antwoord

Is er in de regio niet al onderzoek gedaan dat de gemeente zou kunnen gebruiken 
om lokaal beleid op te stellen? 

Anderen en buurgemeenten hebben zelf specifieke onderzoeken laten uitvoeren. 
Vanuit de regio is er geen onderzoek gedaan tot de specifieke wensen van onze 
gemeente. Vanuit de regio is er dus geen kaart of iets vergelijkbaars waar eventuele 
toekomstige laadpalen zouden kunnen staan met onderbouwing.

Brengt het onderzoek ook in kaart wat de verantwoordelijkheden voor de gemeente
of een exploitant zijn? Denk hierbij aan de plaatsingskosten en kosten en 
verantwoordelijkheden als er een defect is aan een laadpaal.

Deze verantwoordelijkheden zijn geen onderdeel van het onderzoek. Hier zijn al 
algemene afspraken voor tussen gemeenten en aanbieders. Het is voor de gemeente 
en eventuele aanbieders over het algemeen al duidelijk wat de verantwoordelijkheden
zijn nog voordat er afspraken worden gemaakt.


